

**PERBADANAN KEMAJUAN NEGERI MELAKA**  
(*Melaka State Development Corporation*)



Tender adalah dipelawa daripada **Kontraktor Bumiputera** yang mempunyai **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dan berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB)** dalam Gred Kategori dan Pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran seperti berikut :-

<p><b><u>PKNM/T/10-2017</u></b></p> <p><b>CADANGAN MEREKABENTUK, MEMBINA DAN MENYIAPKAN SECARA REKA &amp; BINA (DESIGN &amp; BUILD) SURAU, PUSAT PERNIAGAAN, DEWAN, SEKOLAH PONDOK SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN DI KAMPUNG TERSUSUN, BUKIT SENGEH, DAERAH JASIN, MELAKA.</b></p>	<p><b>Gred : G5</b></p> <p><b>Kategori : B (Pembinaan Bangunan)</b></p> <p><b>Pengkhususan : B04 (Kerja-Kerja Am Bangunan)</b></p> <p><b>Tarikh &amp; Masa : 6.11.2017 (Isnin)</b></p> <p><b>Lawat Tapak : 9.00 Pagi</b></p> <p><b>Tarikh Jual Dokumen : 7.11.2017 hingga 24.11.2017</b></p> <p><b>Tarikh Tutup Tender : 5.1.2018 (Jumaat)</b></p>	<p><b>RM318.00 (Harga adalah termasuk Cukai Barang dan Perkhidmatan (GST) sebanyak RM30.00)</b></p> <p><b>Dalam Bentuk Wang Kiriman Pos (Money Order) Yang Tidak Akan Dikembalikan Semula.</b></p>
<p><b><u>LAWATAN TAPAK.</u></b></p> <p>Kontraktor yang ingin menyertai tawaran ini adalah <b><u>DIWAJIBKAN HADIR</u></b> dalam <b><u>LAWATAN TAPAK</u></b> yang akan diadakan pada <b>6.11.2017 (Isnin)</b> berkumpul di <b>Lobi Aras Bawah PKNM Menara MITC</b>. Hanya Kontraktor yang <b><u>HADIR</u></b> sahaja <b><u>DIBENARKAN</u></b> untuk menyertai tawaran ini. Segala perbelanjaan ke tapak bina adalah atas tanggungan kontraktor. <b>Hanya penama di dalam Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) dan Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) sahaja yang boleh menghadiri Lawatan Tapak atau Taklimat Tender.</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>Dokumen Tender serta lukisan boleh diperolehi dari Unit Ukur Bahan &amp; Kontrak, Bahagian Kejuruteraan, PKNM, Aras 4, Menara MITC, Kompleks MITC, Jalan Konvensyen, Ayer Keroh, dalam waktu Pejabat. Dokumen-Dokumen Tender tidak akan dijual selepas tempoh tersebut.</li> <li>Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada kontraktor/ wakil-wakil yang bertauliah sahaja. Untuk maksud ini, kontraktor / wakil hendaklah mengemukakan perkara-perkara berikut :-             <ol style="list-style-type: none"> <li>Surat Perwakilan yang <b><u>ASAL</u></b> sekiranya kontraktor menghantar wakil.</li> <li>Sijil-sijil asal dan salinan untuk rekod.</li> </ol> </li> <li>Tender hendaklah dimasukkan ke dalam <b><u>Peti Tender di Unit Ukur Bahan &amp; Kontrak, Bahagian Teknikal PKNM, Tingkat 4, Menara MITC, Kompleks MITC, Jalan Konvensyen, Ayer Keroh, pada atau sebelum pukul 12.00 Tengahari.</u></b></li> </ol>		